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Zápis  
z veřejného shromáždění akademické obce UHK  

organizované Akademickým senátem UHK dne 2. listopadu 2022 
_____________________________________________________________ 

 
Přítomni: členové Akademického senátu Univerzity Hradec Králové, představitelé UHK a fakult, 
akademičtí pracovníci a zaměstnanci UHK, studenti UHK. 
 
Zasedání zahájila a řídila doc. Hana Tomášková. Seznámila přítomné s programem shromáždění: 

 
1) a) Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně 

AS UHK). 
b) Zpráva o činnosti Studentské komory AS UHK (Bc. Michal Pajer, místopředseda 
za SK AS UHK). 

2) Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor UHK). 

3) Diskuse k předneseným zprávám. 
4) Různé. 

 
 
Bod 1. a) Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně 
AS UHK). 
 
Doc. Tomášková zahájila zasedání akademické obce, zavzpomínala na rok 2020, kdy senát úspěšně 
zvolil rektora, připomněla, že v roce 2021 bylo svoláno 1. online shromáždění akademické obce 
a dnes probíhá poslední zasedání současného akademického senátu. Informovala o probíhajících 
elektronických volbách do akademického senátu. Shrnula základní informace o akademickém 
senátu, představila členy komory akademických pracovníků a členy studentské komory AS UHK, 
předsedy a členy ekonomické komise a legislativní komise a přednesla činnost akademického senátu 
za uplynulé funkční období. Závěrem poděkovala všem kolegyním a kolegům za spolupráci.  
 
Bod 1. b) Zpráva o činnosti Studentské komory AS UHK (Bc. Michal Pajer, místopředseda za SK 
AS UHK). 
 
Bc. Pajer prezentoval činnost studentské komory, při níž bylo dosaženo a kladně hodnotí 
elektronické potvrzení o studiu, elektronické volby do akademického senátu, etický kodex 
a zastoupení studentů v Etické komisi UHK a evaluaci výuky, kdy se studenti mohou připojit 
se svými názory. Představil zástupce SK v RVŠ, zmínil rekonstrukci bufetu na bud. A, reformu 
doktorského studia, podporu studentských aktivit a spolků a univerzitní festival Seš-lost. 
 
Bod 3. Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor UHK). 
 
Prof. Kuča pozdravil přítomné a pogratuloval znovuzvolenému děkanovi PřF doc. Janu Křížovi.  
 
Rektor se ve své prezentaci věnoval oblasti studia – představil počty studentů, uchazečský web, 
DOD, veletrh vzdělávání Gaudeamus, online veletrh VŠ, studentské akce UHK, Noc vědců, 
ambasadorský program UHK, informačně-poradenské a karierní centrum a celoživotní vzdělávání. 
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V rámci zaměstnanců sdělil počty pracovníků, průměrné tarify a mzdy a jejich vývoj, počty 
zahraničních zaměstnanců, interní komunikaci a navýšení rozpočtu na rok 2023 na pokrytí nárůstu 
energií. V oblasti infrastruktury zhodnotil rekonstrukci budovy FF, vysvětlil problémy 
s rekonstrukcí PdF, přiblížil manažerský informační systém (MIS) a popsal připravované akce. 
V zahraničních vztazích prof. Kuča informoval o počtech zahraničních studentů, letních škol 
a kurzů, vyjíždějících a přijíždějících studentech, umístění UHK v mezinárodních žebříčcích, 
projektu Erasmus+ a Mezinárodní kreditové mobilitě a Evropské univerzitní alianci Afropean. 
V oblasti kvality a strategie UHK podstoupila mezinárodní hodnocení v rámci IEP, proběhl 
personální audit rektorátních pracovišť firmou KPMG a hodnocení výuky a zaměstnanců. Rektor 
přiblížil strategické dokumenty pro rok 2022 a 2023 a prezentoval výsledky dotazníkového šetření 
HR projektu. Představil klíčové priority a projekty. V rámci vědy a výzkumu prezentoval počty 
a vývoj publikování odborných článků na WoS, mezinárodní spolupráci dle WoS, hodnocení 
v Modulu 1, financování vědy a výzkumu, počty řešených projektů GA ČR, TA ČR a ostatní 
poskytovatele, duševní vlastnictví na UHK a priority do roku 2022+. 
 
Rektor poděkoval doc. Tomáškové za předsednictví v Akademickém senátu UHK a senátorům 
za odvedenou práci. 
 
Prof. Kuča vyzval kvestora Ing. Klicnara, aby podal informaci k probíhající rekonstrukci bufetu 
na OSV a objasnil důvod zpoždění jeho uvedení do provozu. 
 
Bod 4. Diskuse k předneseným zprávám. 
 
Dr. Svobodová, zástupce v RVŠ, informovala akademickou obec o financování školství, 
které je, včetně legislativy, častým tématem na zasedáních RVŠ.  
 
Prof. Kuča upozornil na změnu v nostrifikacích, ale i na pokles financí pro doktorská studia. 
 
Bod 5. Různé. 
 
Nebyly předloženy žádné body. 
 
 
Doc. Tomášková uzavřela diskusi, poděkovala přítomným za účast na zasedání a popřála novému 
akademickému senátu úspěšná jednání. 
 
 
 
 
 
 
V Hradci Králové dne 2. 11. 2022    doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                     předsedkyně AS UHK 
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